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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 31 ianuarie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 56 /2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică. Supun spre aprobare procesul 

verbal al şedinţei ordinare din 22 decembrie 2022 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 5 

ianuarie 2023.  

 Procesele verbale sunt aprobate cu unanimitate de voturi. Pe ordinea de zi se mai adaugă un 

proiect de hotărâre. Toate proiectele sunt însoţite de avizul comisiilor de specialitate. Dl Munteanu 

Vasile propune diverse. Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de 

voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al oraşului Copşa Mică, a bugetelor 

pentru instituţiile publice şi a listei obiectivelor de investiţii pentru anul 2023 

 

Dl Secretar general: Dl Pop Florentin a depus un amendament, a solicitat să fie prevăzuţi 50 mii 

lei la ecarisaj şi s-a rezolvat, din suma de la salubritate s-a transferat acolo. S-a rezolvat de către 

iniţiator fără a fi supus la vot amendamentul. 

Dl Mátéfi Rezső: Vorbim şi despre evenimente, aici, aşa-i? 

Dl Secretar general: Sunt la alt proiect. 

Dl Mátéfi Rezső: Aici includem şcolile şi tot, asa-i? 

Dl Secretar general: Şcolile cu anexa de şcoli? 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Secretar general: E separat. 

Dl Mátéfi Rezső: Avem sumele trecute aici? La buget. 

Dl Secretar general: Nu am transmis pe hârtie, numai pe e-mail, atunci nu era finalizat. 

Dl Mátéfi Rezső: Ce avem în buget inclus? Investiţii? 

Dl Secretar general: Venituri, cheltuieli, liste de investiţii, venituri şi cheltuieli la instituţii, altele 

decât primăria. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi care sunt altele decât primăria? 

Dl Secretar general: Şcolile, de exemplu. 

Dl Mátéfi Rezső: Deci sunt prinse şi şcolile. 

Dl Secretar general: La buget, da. Am crezut că spuneti despre anexa şcolară, că este alt proiect. 

Dl Mátéfi Rezső: Deci avem şi sumele, dar sunt pe e-mail. 

Dl Secretar general: Da. 

Dl Mátéfi Rezső: Când le-ai trimis? 

Dl Secretar general: Nu ştiu exact, dar nu în ziua când am transmis ordinea de zi.  

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Vineri. 

Dl Secretar general: Am  reuşit să transmit şi lista de investiţii vineri. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 14 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Mátéfi Rezső). 

 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar pe anul 2022 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea şi aprobarea organigramei şi statului de functii ale 

aparatului de specialitate al primarului şi ale serviciilor publice înfiinţate şi organizate prin 

hotărâri ale Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 
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Dl Mátéfi Rezső: La organigramă, am văzut că sunt trecute studiile şi, apare aici, primar, studii 

superioare. Este oficial, actul acesta? Are primarul studii superioare?  

Dl Secretar general: De la Resurse umane aşa am primit. Eu personal nu ştiu, nu am acces la 

dosarul profesional. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi cum avem acces? 

Dl Secretar general: Nu pot să aibă acces numai primarul şi angajatul de la Resurse umane. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi dacă fac o cerere, să aflăm totuşi, că scrie studii superioare, trebuie să fie în 

regulă. Deci ca şi secretar nu ai văzut. 

Dl Secretar general: Nu am acces. Nu am văzut diplomele angajatilor din primarie.  

Dl Mátéfi Rezső: Noi, Consiliul Local, putem să fim informaţi? 

Dl Secretar general: La dosar sigur nu aveţi acces, dacă faci o cerere nu ştiu ce răspuns o să se 

primească. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar mă gândesc că, normal nu ar trebui să fie nimic secret, că doar scrie aici 

studii superioare şi dacă sunt studii superioare ar trebui să primesc un răspuns favorabil. 

Dl Secretar general: Probabil. 

Dl Mátéfi Rezső: Deci dacă cerem noi, adică eu ca şi consilier local. 

Dl Pop Florentin: Nu o să îţi pună o copie după diplomă. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu îmi trebuie o copie, îmi trebuie un răspuns oficial în care să îmi spună. 

Dl Secretar general: Nu ştiu ce răspuns va fi. 

Dl Mátéfi Rezső: Trebuie să îţi răspundă, normal conform organigramei primarul se subordonează 

Consiliului Local. 

Dl Secretar general: Nu se subordonează, nu există raport de subordonare între Consiliul Local şi 

primar. Sunt autorităţi executive primarii şi consiliile locale autorităţi deliberative. Primarul este 

obligat să ducă la îndeplinire hotărârile Consiliului Local, dar nu există raport de subordonare. 

Dl Mátéfi Rezső: Primarul convoacă şedinţele, de doi ani de zile nu a fost la nici o şedinţă. De ce? 

Dl Secretar general: Nu ştiu. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi cine poate să îmi răspundă? Nu este obligat? 

Dl Secretar general: Nu ştiu. Rolul meu în şedinţă este să fac prezenţa, să văd dacă există cvorum, 

să văd cum se votează şi dacă se adoptă hotărârile. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu dacă fac o şedinţă, nu trebuie să fiu la şedinţă? 

Dl Taifas Tudor: În regulament nu e specificat. 

Dl Secretar general: Eu acum răspund din politeţe dar în mod normal nu trebuie să intervin. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Haideţi să discutăm pe puncte, că sunt multe. 

Dl Mátéfi Rezső: Sunt puncte dar noi vorbim de organigramă. Deci, la şedinţele de consiliu ar 

trebui să vină primarul să susţină proiectele. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Primarul face un raport şi îi informează pe consilieri. Consilierii pot 

depune înainte de şedinţa de consiliu lămuriri la un anumit punct de pe ordinea de zi. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, dar trebuie susţinute proiectele. Convoc şedinţa, dacă eşti preşedinte, eşti 

primar, eşti cineva, convoci o şedinţă, e absurd să fi absent. 

Dl Taifas Tudor: În regulament nu spune. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Alte obiecţii sau întrebări legate de organigramă. 

Dl Mátéfi Rezső: Pe domnul primar dacă îl cauţi la serviciu nu îl găseşti niciodată. 

Dl Secretar general: Astea sunt nişte idei pe care le spuneti şi o să le consemnăm dar nu o să dea 

nimeni un răspuns acum. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, să fie consemnat în procesul verbal de ce nu este la şedinţă, de ce nu vine la 

serviciu. Oricând îl cauţi nu e la serviciu şi ştim unde e, ştie toată lumea unde e, la şură. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Primarul nu este primar 8 ore pe zi, este primar 24 ore pe zi. 

Primarul are program. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu e adevărat. Are program 8 ore pe zi. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă vrei să vorbeşti cu primarul, poţi să te înscri în audienţă, în 

timpul de audienţă te primeşte. 

Dl Mátéfi Rezső: Primarul primeşte o remuneraţie pentru orele care le face. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da şi munceşte. 
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Dl Mátéfi Rezső: Noi dacă nu venim la şedinţă, primim bani? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, nimeni nu primeşte dacă nu vine. 

Dl Mátéfi Rezső: Primarul nu vine la serviciu şi primeşte. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E deja absurd să îmi spui că primarul nu vine la serviciu. Vine la 

serviciu. 

Dl Mátéfi Rezső: Vrei să îţi spun şi astăzi unde era maşina? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu ştiu unde era maşina, dar îţi spun unde era primarul. 

Dl Mátéfi Rezső: Vrei să îţi spun şi alaltăieri? Deci maşina e acolo şi primarul e aici? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Poate să se întâmple. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu cred. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Haideţi să revenim, să le luăm pe rând. 

Dl Mátéfi Rezső: Noi, Consiliul Local trebuie să luăm o hotărâre în privinţa asta. Primarul trebuie 

să fie la serviciu. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Primarul nu e subordonat Consiliului Local. 

Dl Secretar general: Asta vă pot spune, că nu e, ca să nu meargă discuţia în direcţia asta. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Acum avem un proiect de hotărâre legat de organigramă. 

Dl Butuc Titi-Nicu: De ce nu e aici să discutăm? Dacă sunt amănunte, poate numai el le ştie. 

Dl Secretar general: Nu putem răspunde noi de ce nu e aici. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă sunt amănunte, de fapt sunt amănunte, de aceea facem un 

proiect de hotărâre, puteaţi să depuneţi amendamet sau o întrebare legată de punctul acela. 

Dl Butuc Titi-Nicu: Deci în timpul serviciului domnul primar face alt serviciu. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu este aşa. 

Dl Butuc Titi-Nicu: Aşa înţelegem. Dacă maşina e acolo, la şura mare. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Maşina poate să fie la service, însemnă că primarul e la service? 

Dl Butuc Titi-Nicu: Hai să nu fim copii. 

Dl Mátéfi Rezső: Acum chiar vorbim degeaba. 

Dl Pop Florentin: Să îl chemăm pe domnul primar la o şedinţă. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu vrea să vină. 

Dl Pop Florentin: Trebuie să vină sau nu trebuie să vină? 

Dl Secretar general: Acum, dacă m-aţi întrebat, în codul administrativ scrie primarul participă la 

şedinţe, atât scrie. 

Dl Mátéfi Rezső: Atât, asta vrem, să participe la şedinţe. 

Dl Mărgineanu Mircea: Sau poate participa. 

Dl Secretar general: Aşa scrie, primarul participă la şedinţe, textual. 

Dl Comiza Cornel: El e fără vot. 

Dl Pop Florentin: Dacă participă, participă, nu poate participa, nu dacă vrea. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar la serviciu ar trebui. 

Dl Secretar general: Acum nu ştiu cum e normată munca la primar, e greu de spus, aici e un for 

politic, nu pot să intervin. 

Dl Mátéfi Rezső: Viceprimarul nu trebuie să vină la serviciu de la opt la patru, întreb? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: De la şapte până la zece, seara, sunt tot la servici. 

Dl Comiza Cornel: Sunt zile când ai probleme noaptea, trebuie să vii, să vezi, arde undeva, trebuie 

să mergi. 

Dl Mátéfi Rezső: De câte ori l-am prins pe primarul la incedii? Despre asta vorbim. 

Dl Pop Florentin: Scrie aici în referat că se înfiinţează un compartiment de asistenţă medicală 

comunitară cu un post contractual de asistent medical comunitar, studii medii, ce atribuţii va avea? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E un post finanţat de DSP, unde nu găsim angajat, am mai făcut şi 

anul trecut. Nu vin din cauză că la spital salariul e vreo 4.000 lei şi aici 2.000 lei. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu toată lumea ajunge la spital. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: De acord. 

Dl Pop Florentin: Cu ce se va ocupa, în cazul în care îl găsim? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Postul despre care vorbesc, care e finanţet de la D.S.P., asistent 

medical comunitar, dacă ai nevoie face o injecţie, merge la scoli. 
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 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de lucrări de interes local care se vor 

efectua în anul 2023  cu persoanele apte de muncă beneficiare ale ajutorului social, în temeiul 

Legii nr.416/2001 privind venitul minim garantat, cu modificările şi completările ulterioare 

 

Dl Pop Florentin: Câte persoane mai sunt? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Vreo şapte femei. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea activităţilor care vor fi prestate în folosul comunităţii 

pe parcursul anului 2023 de către contravenienţi 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului remuneraţiei brute a zilierilor care 

desfăşoară activităţi pentru unitatea administrativ-teritorială Oraşul Copşa Mică 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a oraşului Copşa Mică pentru anul 

şcolar 2023-2024 

 

Dl Pop Florentin: Nu am văzut eu pănă acum dar este acolo Clubul copiilor. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este. 

Dl Pop Florentin: Ce activitate este acolo? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este o singură persoană cu jumătate de normă, merg câţiva copii, 

fac activităţi, este finanţat de o asociaţie, de inspectorat. 

Dna Benicky Camelia: Fac matematică, desenează. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea agendei activităţilor culturale, sociale şi sportive din 

anul 2023 

 

Dl Pop Florentin: Ce se întâmplă la săptămâna multiculturalităţii? 25 mii lei bugetat. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În săptâmăna multiculturalităţii, avem musafiri din L’Hermitage şi 

de la Ştefan Vodă şi o să fie câteva evenimente culturale, bineînţeles cu un program de vizită. 

Câteva evenimente culturale organizate de noi. Încă nu avem exact planul şi programul făcut. 

Dl Pop Florentin: Bănuiesc că sunt pentru cazare, mâncare. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, de obicei ei când vin stau la familii. 

Dl Pop Florentin: Şi de ce am pus 25 mii lei? Posibil să nu îi cheltuim. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În funcţie de program, dacă o să fim în Sighişoara s-ar putea să 

mânânce acolo 

Dl Pop Florentin: Da, dar 25 mii? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este estimativ. 

Dl Pop Florentin: Dacă votez pentru înseamnă că sunt de acord să cheltuim 25 mii lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu este obligatoriu să îi cheltuim. 

Dl Pop Florentin: Ştiu că nu e obligatoriu, dar eu când votez pentru, sunt acord să cheltuim 25 mii 

lei. Nu înţeleg, pentru o masă de ce trebuie să alocăm 25 mii lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu ştiu dacă e o masă, e o săptămână. Va fi un program, nu ştiu 

încă. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Vin 20 persoane, 10 din Franţa şi 10 din Moldova. Toată săptămâna aceea, 

cât stau vor fi evenimente, festivalul luminii, mai multe evenimente. 
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Dl Pop Florentin: Festivalul luminii e cu treaba lui. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Ştiu, o să fie duşi în Sibiu, la Blaj. 

Dl Pop Florentin: Deci ne-ar costa transportul lor în fiecare zi din astea şapte. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: S-ar putea să fie transport, masă cazare, încă nu ştiu, nu e făcut 

programul, nu se ştie cine vine de la ei, să vedem unde pot dormi. Am zis să ne pregătim. 

Dl Pop Florentin: Săptămâna aceasta, a multiculturalităţii nu o puteam face împreună cu 

concertele, când vin cei din Moldova? Trebuia să cheltuim şi atunci 8 mii de lei? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt două chestii diferite. 

Dl Pop Florentin: Eu văd dar puteam combina, nu? Ca să mai strângi la buzunar. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Noi ne-am gândit, fiind un eveniment cultural să îi ducem la 

festivalul de teatru, să îi ducem la Sighişoara. 

Dl Pop Florentin: Nicuşor, noi ne-am gândit, e frumos, da, stăm, nu ştiu ce facem, adică ce faceţi 

că eu nu am fost invitat niciodată, dar pentru asta cheltuim vreo 3 mii de lei cu moldovenii şi 

francezii, până în iunie. Ne aduce ceva beneficii? 

Dl Mátéfi Rezső: 30 de mii. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Ne aduce, de exemplu francezii ne-au ajutat acum cu ucrainienii, 

prin asociaţia noastră. 

Dl Pop Florentin: Dar nu ştiu ce le-a dat la ucrainieni, nu mă interesează, nu de ei povestim, de 

comunitatea noastră. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E o relaţie de fraternitate, se ajută oamenii, aşa funcţionează 

lucrurile, aşa socializează, aşa poţi să faci un schimb de experienţă. 

Dl Mărgineanu Mircea: Pănă acum am fost ajutaţi ani de zile, au suportat cheltuielile la cabinetele 

medicale, ani de zile au suportat cheltuielile pentru centrul Zum Zum, pentru şcoala din sat. Deci 

ani de zile au suportat cheltuieli. 

Dl Pop Florentin: Corect, eu am întrebat dacă nu puteau fi la un loc, una e în aprilie şi alta în iunie. 

De ziua internaţională a iei, o mie de lei. Eu, cel puţin din ziua internaţională a iei, am văzut nişte 

poze pe facebook, că toată primăria, serviciile publice s-au îmbrăcat cu ie, asta bănuiesc că fiecare o 

au pe acasă, s-au trebuie să o cumpărăm? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, e cu clubul Femina, se adună la Sfatul Bătrânilor. 

Dl Pop Florentin: Altă masă, am înţeles. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Altfel nu poţi să te întâlneşti cu oamenii. 

Dl Pop Florentin: Corect. Ziua Pompierilor şase mii de lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Întotdeauna am avut bugetat, e balul pompierilor, s-ar putea să fie. 

Dl Mátéfi Rezső: Festivalul luminii, 20 mii lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Atât costă spectacolul cu flăcări şi jocul de lumini cu lasere. Anul 

trecut am bugetat 15 mii lei şi nu am putut plăti că nu au ajuns banii. 

Dl Pop Florentin: Sfârşit de an sportiv, încă şase mii lei, mai facem un chef? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu ştiu exact ce e. 

Dl Pop Florentin: Am avut şi anul trecut, cred. 

Dl Mărgineanu Mircea: Sunt premiile, cupele. 

Dl Mátéfi Rezső: Campionatul naţional de badminton. Câţi copii avem? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Opt, ştiu eu, care merg şi joacă regulat. 

Dl Mátéfi Rezső: Care sunt? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă mergeţi într-o marţi la sală îi vedeţi. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi participă la campionatul naţional de badminton? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, anul trecut campionatul naţional de badminton a avut etapă la 

noi. Probabil banii de acolo sunt pentru etapa de la noi din oraş. Campionatul, sunt mai multe 

meciuri în mai multe localităţi. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu ce am văzut, când am fost şi eu la campionatul acesta, nu participau copii de 

ai noştri că participa dl Paul Draghiciu, cu nu ştiu cine, cu Mihai Macarei, cam atât din Copşa Mică. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt şi copii. 
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Dl Mátéfi Rezső: Copii nu sunt şi e cam mult 10 mii de lei în fiecare an pentru Paul Drăghiciu. Eu 

ştiu că Paul a lucrat la primărie, dar ajunge, eu aşa zic. În fiecare an să aruncăm 10 mii de lei pe 

Paul Draghiciu, dacă vrea, să sponsorizeze. Aşa vrem fiecare consilier să facem un campionat. 

Dl Comiza Cornel: Dacă există personal, copii, merită să le dai ceva, să îi stimulezi cu ceva. 

Dl Mátéfi Rezső: Dacă sunt copii ok, dar nu sunt copii.  

Dl Comiza Cornel: Eu nu am participat la badminton. 

Dl Mátéfi Rezső: Sunt înscrişi aşa, cum se face la noi, că îi avem înscrişi. 

Dl Comiza Cornel: Şi la şcoli, dacă există elevi buni, merită să-i dai. 

Dl Mátéfi Rezső: Acum vroiam să ajung acolo, în loc, să dăm aceşti 10 mii să premiem elevi. 

Fiecare primărie, în zonă, premiază la sfârşit de an elevii buni. Noi nu. De ce? Că suntem săraci. La 

cât cheltuim aici, chiar nu suntem săraci, să le dăm 200, 300 lei la copilaşii care au medii de 9, 9,50, 

10. 

Dl Comiza Cornel: Eu ştiu, că am avut ani de zile, când i-am premit cu plic, în faţă, cănd s-au dat 

premiile. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Eu sunt de acord să premiem copii dar trebuia să depuneţi un 

amendament, să discutaţi. 

Dl Mátéfi Rezső: Se poate muta acum. 

Dl Secretar general: Se poate muta după, acum nu mai putem. Se poate propune în viitor, se poate 

rectifica acest buget. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, avem copilaşi de la şcoală care merg la sport, merg la tenis, la fotbal. Şcoala 

ce organizează şi acolo putem, nu ştiu, ceva mărunt dar ceva trebuie stimulat. Ok, avem fotbalul, 

băgăm o căruţă de bani dar să nu uităm şi de şcoală. Să îi poţi stimula cumva şi pe copilaşii aceia. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Sun copii, care sunt la şcoală, care se duc la fotbal. 

Dl Mátéfi Rezső: Sunt alţii. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Tot de la şcoală. 

Dl Mátéfi Rezső: Păi da, dar aceia sunt legitimaţi şi sunt multe concursuri unde nu îi primeşte pe 

legitimaţii. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Se fac concursuri interşcolare. 

Dl Mátéfi Rezső: Asta zic, interşcolare. 

Dl Comiza Cornel: Nu trebuie să lăsăm sportul deoparte. În alte părţi sunt firme care 

sponsorizează. 

Dl Mátéfi Rezső: Asta vreau. 

Dl Comiza Cornel: Din primărie putem da nişte bani, la sala de sport, la şcoală, să îi dăm nu să îi 

taiem. Eu aşa gîndesc. 

Dl Mátéfi Rezső: Da. Cu badminton-ul eu o să vă aduc dovezile când o să fie campionatul. Să 

vedem câţi copii sunt în campionatul naţional. 

Dl Pop Florentin: Nu se desfăşoară aici etapa? 

Dl Mátéfi Rezső: Ba da, aici se desfăşoară, la noi, în fiecare an.  

Dl Pop Florentin: Probabil vin şi alţii. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Din toată ţara. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar toţi sunt mari. 

Dl Pop Florentin: Dacă aşa au ei campionatul de badminton. 

Dl Mátéfi Rezső: Dacă ăştia mari, vrem să facem sport să ne sponsorizăm. 

Dl Munteanu Vasile: Ştiu eu copii care nu s-au dus din cauza celor mari. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, ştiu. 

Dl Munteanu Vasile: Nu s-au dus din cauză că nu au avut loc de cei mari. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi ăia mergeau pe banii primăriei şi ziceau că trebuie să vă plătiţi. 

Dl Pop Florentin: Nu ştiu dacă nu trebuie la clubul sportiv pe care l-am înfiinţat şi la care îi dăm 

bani, să ne plângem cu poveştiile astea. 

Dna Benicky Camelia: Este cineva care să îi antreneze? 

Dl Mátéfi Rezső: Nu avem antrenor. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Domnul Muşan a fost. 
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Dl Mátéfi Rezső: Domnul Muşan a fost acum 4,5 ani. Eu cu asta nu sunt de acord. Sunt multe, 

festivalul luminii care, nu ştiu, luăm lumânări de 20 mii lei. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 10 voturi pentru, 4 

împotrivă (dl Butuc Titi-Nicu, dl Mátéfi Rezső, dl Costea Cristian, dl Munteanu Vasile) şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea chiriei pentru locuinţele din oraşul Copşa Mică, 

construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, pentru anul 2023 

 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu este nici o modificare legislativă, s-a modificat cu inflaţia, exact 

ca toate taxele şi impozitele din ţară. 

Dl Mátéfi Rezső: Cât e la A.N.L. o chirie? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Între 200 şi 300 lei, în funcţie de suprafaţă şi de cine stă, sunt mai 

multe. 

Dl Mátéfi Rezső: Deci ce scrie aici. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, în tabel. 

Dl Mátéfi Rezső: Atât e acum sau a fost? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Atât o facem acum. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate, revizuit conform Action 

Completion Note PJ/JASPERS/2022 – 2022 – 09223/ET/JH/jo şi aprobat prin Decizia de 

punere în aplicare a Comisiei de 6.9.2022, a Indicatorilor tehnico-economici, a Planului anual 

de evoluţie a tarifelor la apă şi apă uzată precum şi a Listei prioritare de investiţii, pentru                      

“Proiect Regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în regiunile Mediaş, 

Agnita şi Dumbrăveni, judeţul Sibiu”, în cadrul POIM 2014 – 2020 

 

Dl Mátéfi Rezső: Am văzut că lucrau, la apă, canal, unde lucrau maşinile acelea? 

Dl Secretar general: Verifică lucrarea. 

Dl Comiza Cornel: Verifică toată instalaţia. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Canalizări, conducte, tuburi, nivel. 

Dl Mátéfi Rezső: Canal sau apă? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Numai canal. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi s-au găst multe? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: O să vedem raportul, încă nu l-au prezentat. Au curăţat şi acum 

verifică fisuri, aplatizări, diferenţe. 

Dl Secretar general: O să prezinte ei raportul la Apa Târnavei Mari şi în funcţie de asta o să facă 

caietul de sarcini pentru licitaţie, dacă mai trebuie sau nu schimbat.  

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Din ce am povestit, au lăudat lucrarea, sunt locuri unde mai trebuie 

continuat, unde trebuie finalizat. Sunt şi locuri cu probleme. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 14 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de fundamentare, a Devizului General şi a 

Listei de investiţii prioritare, care vor face obiectul proiectului ”Soluţie digitală de contorizare 

apă potabilă în Regiunea Nord şi Nord-Est a judeţului Sibiu, zona de operare a  

S.C. APA TÂRNAVEI MARI S.A” 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 14 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

 

 



8 

 

12. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna  februarie 2023 

 

Dl Secelean Nicolae: Îl propun preşedinte de şedinţă pe domnul Taifas Tudor. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Diverse. 

Dl Munteanu Vasile: De ce s-au scumpit întreţinerea cimitirului de la 12 lei la 20 lei? 

Dl Mátéfi Rezső: S-a scumpit benzina. 

Dl Munteanu Vasile: Nu, a fost 12 lei şi acum e 20 lei pentru un mormânt. De ce? Ce s-a făcut la 

cimitir? Vreau să ştiu şi eu.  

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Probabil au făcut un calcul şi au văzut că nu ajung banii pentru 

întreţinere. 

Dl Munteanu Vasile: Direct, să sărim de la 12 lei la 20 lei, e foarte mult. 

Dl Szekely Ludovic: Şi ce fac cei care nu plătesc? De exemplu la cimitirul nostru 80% nu plătesc. 

Dl Comiza Cornel: Toate sunt mai scumpe. 

Dl Szekely Ludovic: Am înţeles, dar cei 80% care nu plătesc deloc, plătim noi 10 %? 

Dl Munteanu Vasile: Sunt, care sunt plecaţi. 

Dl Mátéfi Rezső: Sunt cimitirele noastre. 

Dl Secelean Nicolae: Domnule viceprimar, ce facem cu câini, e plin de câini în P-uri. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: S-au bugetat 50 mii lei, la iniţiativa domnului Pop Florentin pentru 

câini. 

 

Dl Secelean Nicolae: Declar şedinţa închisă. 

 

 

 

 Preşedinte de şedinţă                        Secretar General 

 SECELEAN Nicolae                                              ŞERBAN Dorin 

 

 

 

 


